
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 8
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

24.10.2011 od 17.00 hodin

Přítomni  :   14
Omluveni : Mgr. Michal Ratajský, p. Miroslav Jelének, p. Kateřina Říhová,
                   Ing. František Dufka, p. Libor Plaček, p. František Gál

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Radek Salanci, p. Ing. Pavel Křápek
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 8/11/01 
   Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Radka Salanci a p. Ing. Pavla 
   Křápka

b) schválení programu  
2. Kamerový systém – projekt přeshraniční spolupráce  „Bezpeční společní   
    sousedé“
3. Zatřídění ploch  pro podnikání ve  starém územním plánu a návrh zatřídění   
    v novém územním plánu
4. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 0227919409 ze dne 19.08.2010 s Českou 
    spořitelnou   a.s. na rekonstrukci muzejních domků na Rajčovně
5. Diskuse
6.  Závěr

    Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program    zasedání  zastupitelstva města 
    tak, jak byl všem  zastupitelům zaslán

PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/02
Zastupitelstvo města schválilo  program zasedání tak, jak byl všem zastupitelům 
zaslán.

2. Kamerový systém – projekt přeshraniční spolupráce  „Bezpeční společní 
sousedé“
Je znovu vyhlášena výzva na instalaci kamerových systémů, tzv. kiosků pro 
používání internetu (veřejná přístupná místa pro připojení) a doprovodných 
programů, jako je videokonference.  Jedná se o zařízení, které umožní komunikaci 
mezi subjekty, jež mají videokonferenci rovněž instalovánu. Je možno např. sledovat 
přímý přenos ze zasedání zastupitelstva.
Bezpečnostní kamery 4 ks barevné otočné budou umístěny - 2x na nové škole, 
hlavní silnice, stará škola-klub, koupaliště a 3 ks stacionárních bezpečnostních 
kamer - prodejní stánky, sportovní hala, koupaliště s videoserverem pro online 
přenos vizuálních informací střežených lokalit, LCD panel umístěný v budově
městského úřadu pro zobrazení aktuálního dění ve vybraných lokalitách.
Realizace by měla proběhnout v roce 2012, v letošním roce budeme platit pouze 350 
Euro za zpracování a podání žádosti o dotaci.
Návrh : Zastupitelstvo města Hluk schvaluje :
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a) předložení žádosti o finanční příspěvek v rámci výzvy Operačního programu
příhranic ̌ní spolupráce SR-ČR 2007-13 za účelem realizace projektu „Spoloční 
bezpeční susedia“, jehož cíle jsou v souladu s platným územním plánem obce 
a platným Programem hospodářského a sociálního rozvoje obce; 

b) zabezpečení realizace projektu po schválení žádosti o NFP;
c) financování projektu ve výši 10 % z celkových oprávněných výdajů na projekt 

t.j. ve výši 8930,946 EUR (kurz ECB EUR/CZK 24,563 Kč, říjen 2011).
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/03
Zastupitelstvo města Hluk schválilo :

a) předložení žádosti o finanční příspěvek v rámci výzvy Operačního 
programu příhranic ̌ní spolupráce SR-ČR 2007-13 za účelem realizace 
projektu „Spoloční bezpeční susedia“, jehož cíle jsou v souladu s 
platným územním plánem obce a platným Programem hospodářského 
a sociálního rozvoje obce; 

b) zabezpečení realizace projektu po schválení žádosti o NFP;
c) financování projektu ve výši 10 % z celkových oprávněných výdajů na 

projekt t.j. ve výši 8930,946 EUR (kurz ECB EUR/CZK 24,563 Kč, říjen 
2011).

3. Zatřídění ploch  pro podnikání ve  starém územním plánu a návrh zatřídění   
    v novém územním plánu
Jedná se o problematiku související s novým územním plánem, jejíž projednání jsme 
minule odložili. Zápis ze zasedání rady města včetně jejího stanoviska byl všem 
zastupitelům zaslán, na rozpočet bez vlivu.

a) Truhlářství Soška
Provozovna zůstane zachována, rozšiřování nebude povoleno.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Truhlářství Soška - BI (plochy pro individuální bydlení).
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/04
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Truhlářství Soška  - BI (plochy pro individuální bydlení).

b) KMS– výroba uzenin 
Nechat plochu SP, pro město relativně významný podnik, zaměstnanci, dbát 
na dodržování hygienických limitů na hranici plochy – zatřídit jako SP
Návrh :  zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - KMS (výrobny uzenin) - SP ( plochy smíšené výrobní).
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/05
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
KMS (výrobny uzenin)  -  SP ( plochy smíšené výrobní).

c) Prutex „nový“
Nechat využití SP, je vybudováno na schválené ploše pro výrobu (původní 
územní plán) – nový SP, starý ponechat jako plochu pro bydlení – BI.
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Prutexu „nového“ – SP (plochy smíšené výrobní) a Prutexu „starého“ -   
BI  (plochy pro bydlení individuální)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/06
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Prutexu „nového“ – SP (plochy smíšené výrobní) a Prutexu „starého“ -   BI  
(plochy pro bydlení individuální).

d) Niob (bývalý svedrup) 
Nechat využití SP(smíšené výrobní), v původním územním plánu plocha 
výroby, v územní studii k plochám BI 7, 8 bude navržen pás izolační zeleně -
nový SP.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Niobu (bývalého svedrupu) – SP (plochy smíšené výrobní) a 
k plochám BI 7,8 schvaluje pás izolační zeleně.
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/07
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Niobu (bývalého svedrupu) – SP (plochy smíšené výrobní) a k plochám BI 7,8 
schválilo pás izolační zeleně.

e) Zámečnictví Miko 
Jako součást bydlení  - zachovat BI.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Zámečnictví Miko – BI (plocha pro bydlení individuální).
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/08
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Zámečnictví Miko – BI (plocha pro bydlení individuální).

f) Kovárna a žebříky 
Zvážit vymezení plochy SP, plocha SP tak jak je vymezena zasahuje těsně za 
rodinné domy – nový SO.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Kovářství HAMR a ALOKO (žebříky Šuránek)  – SO (plochy smíšené
obytné).
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 8/11/09
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Kovářství HAMR  a  ALOKO (žebříky Šuránek)  – SO (plochy smíšené 
obytné).

g) Fernet, hospoda 
Nechat funkční využití SO, hospody by neměly být v bydlení – nový SO.
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Fernetu, hospody – SO (plochy smíšené obytné)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/10
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Fernetu, hospody – SO (plochy smíšené obytné).

h) Vinařství Ježek
Nechat funkční využití SO, je to mimo souvislou zástavbu a v souladu se 
schválenou změnou - nový SO
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Vinařství Ježek – SO (plochy smíšené obytné)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/11
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Vinařství Ježek – SO (plochy smíšené obytné)

i) Autoopravna Hastík
Objekt je využíván i k bydlení -  zatřídit jako  SP
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu  - Autoopravny Hastík – SP (plochy smíšené výrobní) 
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/12
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu  -
Autoopravny Hastík – SP (plochy smíšené výrobní).

j) Bývalý komunál 
V původním územním plánu byla plocha rozdělena na objekt občanské 
vybavenosti (hlavní budova), budovy ve dvoře jsou jako plochy výroby. Plocha 
výroby ani plocha SP (smíšená obytná) by nebyla vhodná především kvůli 
sousedství s Charitním domovem – nový SO
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu – bývalého komunálu – SO (plochy smíšené obytné)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/13
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu –
bývalého  komunálu – SO (plochy smíšené obytné).

k) SO na náměstí
Svým charakterem odpovídá představám o tom, co by mělo být v plochách SO 
– bydlení, obchody, služby, restaurace, Dům dětí a mládeže, lékárna – nový 
SO
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu – náměstí (bydlení, obchodů, služby, restaurace, Domu dětí a mládeže, 
lékárny) – SO (plochy smíšené obytné).
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PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/14
Zastupitelstvo města schválilo  zatřídění plochy  v novém územním plánu –
náměstí (bydlení, obchodů, služby, restaurace, Domu dětí a mládeže, 
lékárny) – SO (plochy smíšené obytné).

l) Zahradnictví U Vaškoviců (Pachlovi)
Zvážit, jestli by provoz zahradnictví mohl být součástí bydlení, v současné 
době se nejedná o příliš intenzivní provoz, z vyhlášky je v plochách bydlení 
možné umístit skleníky do 40 m2 a 5 metrů výšky (skleník, který tam teď je má 
podle leteckého snímku cca 200 m2) – nový SO
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy v novém územním 
plánu – Zahradnictví U Vaškoviců (Pachlovi) – SO (plochy smíšené obytné)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/15
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy v novém územním plánu –
Zahradnictví U Vaškoviců (Pachlovi) – SO (plochy smíšené obytné).

m) Nábytek Bobík
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu – Nábytek Bobík – BI (plochy pro bydlení individuální)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/16
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu –
Nábytek Bobík – BI (plochy pro bydlení individuální).

n) Trend 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu – firmy Trend ABC – SO (plochy smíšené obytné)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/17
Zastupitelstvo města schválilo zatřídění plochy  v novém územním plánu –
firmy Trend ABC – SO (plochy smíšené obytné).

o) Pavelka – elektro
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu – Elektro -  Pavelka – BI (plochy pro bydlení individuální)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/18
Zastupitelstvo města schválilo  zatřídění plochy  v novém územním plánu –
Elektro - Pavelka – BI (plochy pro bydlení individuální).

p) Masna Vozár 
Zcela jiný charakter výroby uzenin než KMS, zvážit jestli to vyhovuje plochám 
pro bydlení – nový SO
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zatřídění plochy  v novém územním 
plánu – Masny Vozár – SO (plochy smíšené obytné)
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/19
Zastupitelstvo města schválilo  zatřídění plochy  v novém územním plánu –
Masny Vozár – SO (plochy smíšené obytné).

4. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 0227919409 ze dne 19.08.2010 s Českou 
    spořitelnou   a.s. na rekonstrukci muzejních domků na Rajčovně
Na červencovém zasedání jsme schválili dodatek č. 1, jehož platnost končí 
31.10.2011. Do 17.10.2011 jsme měli ze Slovenska pouze oznámení o převodu 
financí od  slovenského certifikačního orgánu na náš účet. Dnes už máme peníze na 
účtu a převedli jsme je  do České spořitelny, která nám dala lepší kurz
Rada města doporučuje dodatek schválit. 
Návrh : Zastupitelstvo města Hluk schvaluje uzavření Dodatku č.2 k úvěrové 
smlouvě číslo 0227919409 ze dne 19.08.2010 jehož předmětem je prodloužení 
splatnosti úvěru do 31.12.2011 a doplnění závazku splatit úvěr z prostředků dotace 
nejpozději do 10 obchodních dnů po jejich přijetí na účet."
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/20
Zastupitelstvo města Hluk schválilo uzavření Dodatku č. 2 k úvěrové smlouvě číslo 
0227919409 ze dne 19.08.2010 jehož předmětem je prodloužení splatnosti úvěru do 
31.12.2011 a doplnění závazku splatit úvěr z prostředků dotace nejpozději do 10 
obchodních dnů po jejich přijetí na účet."

17.30 hodin – odchod – p. Marie Plačková (stav 13)

5. Diskuse
Ing. Šimčík : statek, kotelna – pan Šuránek byl na zasedání rady a je ochoten 
akceptovat vše, co budeme chtít. Dokonce navrhoval pozemky převést až po 
kolaudaci, ale pokud chce udělat kotelnu, musí být majitel, jinak by nedostal dotaci. 
Plánujeme se jet podívat do Olomouce, kde je nová kotelna na balíky slámy. 
Uvažujeme, že zajistíme autobus a zajeli bychom se tam podívat. Pokud máte zájem, 
můžeme se domluvit na termínu.
p.David Hájek : bylo by dobré některou sobotu nebo ve svátek 17. listopadu. 
Mgr. Hrdinová : mohlo by se zdokumentovat a dát k dispozici občanům.
p. Šuránková : je to pěkné, že by  pan Šuránek vše zbudoval, ale  město by mu 
muselo platit nájem.
Ing. Šimčík :  například ZUŠ by platila nájemné 50 tis. Kč za rok.
17.45 hodin – odchod Mgr. Michaela Hrdinová (stav 12)
Ing. Šrahůlek : v době, kdy jsem ještě pracoval na úřadu, byl záměr vystavět rybník, 
ideální místo na nádrž v Prašnici. Pak z toho sešlo, kvůli výkupům pozemků. Ptám 
se, zda takové akce dnes ještě existují, dříve se nazývaly „Revitalizace toků“
Ing. Šimčík : v rámci komplexních pozemkových úprav, které chystáme by bylo 
možné tam toto zařadit a řešit to. Myslím si, že v rámci „Revitalizace krajiny“ peníze 
na to budou.
p.Alois Omelka : ve Starých horách jsou rybníčky zanesené, kdo je obhospodařuje ?
Ing. Šimčík : něco patří Povodí Moravy, něco je Lesů ČR, zajistíme nápravu.
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6. Závěr
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  diskusi zastupitelů a občanů
PRO : 12 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 8/11/21
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  diskusi zastupitelů a občanů.

         

Zasedání  bylo ukončeno v 18.00 hodin

Zápis byl vyhotoven dne  25.10.2011

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p.  Radek Salanci dne  27.10.2011 ………………………….

p. Ing. Pavel Křápek dne  27.10.2011 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




